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Terezie KAŠPAROVSKÁ, moderátorka:  

Policie chystá vznik centrály proti organizovanému zločinu. Mohla by začít fungovat za čtyři 
roky. Plán policejního prezidia má už ale dnes i své kritiky. Detaily zná Karolína Hošek. 
Karolíno, jaké výhody má tato centrála přinést?  

Karolina HOŠEK, redaktorka:  

Dobrý večer. Tak policie si od nového uspořádání, pro které našla inspiraci v zahraničí, 
slibuje především větší efektivitu v boji proti organizovanému zločinu. Podle něj plánuje pod 
jednou střechou sloučit dva prestižní elitní policejní útvary, a to profimafiánskou a 
protikorupční jednotku, které by tak následně zanikly. Profimafiánská jednotka v poslední 
době například rozkryla kauzu Jany Nagyové anebo kauzu Vidkun. Plánovaná centrála by 
také měla mít oddělení pro potírání terorismu, kyberkriminality, korupce anebo velké 
hospodářské kriminality. Tak to dnes oznámilo policejní prezidium. Policejní prezident se 
dnes také ohradil proti řadě nařčení, že plánované sloučení jednotek má mít za cíl odstranění 
Roberta Šlachty, který je šéfem protimafiánské policie. Sám Šlachta nicméně zhruba hodinu 
před vysíláním oznámil, že je situací v policii velmi znepokojen a dokonce sám zvažuje 
odchod ze služby. No a tuto situaci také kritizoval například fond proti korupci.  

Janusz KONIECZNY, analytik, Nadační fond proti korupci:  

Vidíme určitou účelovost, jak se zbavit Roberta Šlachty, a proto se proti tomu silně stavíme.  

Karolina HOŠEK, redaktorka:  

Vidíte tam nějaké konkrétní politické tlaky třeba, kdo za tím může stát?  

Janusz KONIECZNY, analytik, Nadační fond proti korupci:  

Nemohu poukázat na konkrétního politika, protože nemám jednoznačné důkazy, že někdo se 
snaží zahladit stopy za nějakou kauzou, která je aktuálně v šetření.  
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